
VIDEO: Vakcinačný nátlak a vydieranie
Slovákov farmaceutickou lobby v spolupráci s
EÚ a Hegero-Matovičovou zločineckou
vládou: „Ak zaočkovanosť nedosiahne 75
percent, nedostanete 6,3 miliardy eur z
európskeho Fondu obnovy!“
- CZ24 News | 27. listopadu 2021

EU: Obyvatelia Európskej únie sú v súčasnosti svedkami zintenzívnenia snáh farmaceutických
gigantov, ktoré na výrobe vakcín zarábajú obrovské miliardy, Európskej komisie a vlád členských
štátov eurobloku, zaočkovať celú populáciu EÚ.

Slovensko je spolu s ďalšími vládami po celom svete priamo zaangažované v globálnej iniciatíve
COVAX na distribúciu a propagáciu experimentálnych tekutín vydávaných za vakcíny proti ochoreniu
Covid-19. Túto celosvetovú iniciatívu riadi nadácia GAVI (Aliancia pre vakcíny) založená americkým
miliardárom a vakcinátorom Billom Gatesom, Koalícia pre inovácie v oblasti pripravenosti na
epidémie (CEPI) a Svetová zdravotnícka organizácia (WHO).

Viac vo videu:

Dôkazom silného prepojenia biznisu farmaceutických gigantov s vládnymi stratégiami presadzovať
agresívnu vakcinačnú kampaň je aj nedávne vyjadrenie ministra zdravotníctva SR Vladimíra
Lengvarského (nominant OĽaNO), ktorý v septembri priznal, že vakcinačnú politickú propagandu
podriaďuje direktívam a odporúčaniam zo strany farmaceutických firiem.

Brigádny generál Vladimír Lengvarský, pred tým ako sa koncom marca 2021 stal šéfom rezortu
zdravotníctva, pôsobil ako riaditeľ vojenskej nemocnice v Ružomberku. Svojím vojenským prístupom
a slepým plnením príkazov tak aj v civilnom prostredí naďalej aplikuje maniere, ktoré si priniesol z
armády.

 

Skupina samozvaných odborníkov navrhujúcich totalitné korona-opatrenia obmedzujúce ľudské
práva a občianske slobody Slovákov zintenzívňujú svoj tlak voči nezaočkovanej väčšine národa
agresívnou podporou vakcinačnej agendy farmafiriem, na ktorej sa aktívne zúčastňujú ako národní
koordinátori a manažéri.

Potrebujeme zvýšiť zaočkovanosť proti ochoreniu COVID-19 o 30 percent. Uviedla to v mene konzília
odborníkov na tlačovej konferencii 25. novembra 2021 primárka Kliniky infektológie a geografickej
medicíny Univerzitnej nemocnice Bratislava – Kramáre Alena Koščálová.

Dodala, že jediným nástrojom na cestu von z pandémie je očkovanie.
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Vlády po celom svete za aktívnej spolupráce so štátnymi a korporátnymi médiami sa priamo
podieľajú na biznise farmaceutických firiem a agresívnej propagácii tzv. vakcín proti koronavírusu.

Ľudia po celom svete v tejto súvislosti protestujú proti svojim vládam a ich obmedzujúcim korona-
opatreniam. Vyjadrujú tiež znepokojenie nad neexistujúcou verejnou debatou o očkovaní, keď médiá
a tzv. odborníci (väčšinou v konflikte záujmov z dôvodu prepojenia na farmafirmy, ktoré im poskytujú
peňažné a iné výhody) namiesto objektívneho informovania o viacerých názoroch na vakcíny, plnia
jednostranným informovaním agendu vlád a farmaceutických firiem, ktorých snahou je napriek
veľkému odporu svetovej verejnosti zaočkovať celú populáciu experimentálnymi roztokmi.

Koordinovaná spolupráca farmafiriem, EÚ a národných vlád za mediálnej podpory štátnych
a korporátnych médií

Obyvatelia Európskej únie sú v súčasnosti svedkami zintenzívnenia snáh farmaceutických gigantov,
ktoré na výrobe vakcín zarábajú obrovské miliardy, Európskej komisie a vlád členských štátov
eurobloku, zaočkovať celú populáciu EÚ. Na dosiahnutie cieľov svojej agendy začali v posledných
dňoch využívať lockdowny a nariadenia o povinnom očkovaní. Táto koordinovaná činnosť ide ruka v
ruke s vymývaním mozgov prostredníctvom intenzívnej vakcinačnej propagandy štátnych a
korporátnych médií.

Členské krajiny EÚ musia zintenzívniť svoje úsilie zaočkovať čo najväčšie množstvo populácie v
rámci boja proti pandémii koronavírusu. Vo svojom oficiálnom vyhlásení to vo štvrtok uviedla
predsedníčka Európskej komisie (EK) Ursula von der Leyenová.

Šéfka eurokomisie pripomenula, že očkovanie proti ochoreniu COVID-19 pomáha zachraňovať tisíce
životov v Európskej únii. “Ale čelíme novej vlne a musíme ešte viac zintenzívniť proces
očkovania. Dobrou správou je, že máme dostatok dávok vakcín,” uviedla Von der Leyenová.

Spresnila, že do konca tohto týždňa členské štáty eurobloku dostanú ďalšiu jednu miliardu
proticovidových očkovacích dávok. Viac v článku TU.

Manžel šéfky eurokomisie je predstaviteľom firmy špecializujúcej sa na génovú terapiu a
experimentálne mRNA vakcíny, ktoré vo veľkom nakupujú orgány EÚ

Renomovaný francúzsky novinár Pierre-Alain Depauw v júli 2021 informoval, že manžel
predsedníčky Európskej komisie Ursuly von der Leyenovej, Heiko von der Leyen, je medicínskym
riaditeľom americkej biotechnologickej spoločnosti Orgenesis, ktorá sa špecializuje na génovú
terapiu.

„Génové metódy liečby sa našli v experimentálnych „vakcínach“ proti COVIDu-19“
transparente naznačil Depauw v súvislosti s americkými vakcínami mRNA Pfizer a Moderna, ktoré vo
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veľkom množstve nakupujú orgány EÚ.

„Ukázalo sa, že Ursula van der Leyenová, ktorá nakupuje stovky miliónov dávok vakcín, má
manžela Heika, ktorý vedie biotechnologickú spoločnosť Orgenesis špecializujúcu sa na
génovú terapiu. Teraz je všetko jasné “ napísal vtedy v tejto súvislosti slávny francúzsky ekonóm
a podnikateľ François Ducrocq.

Ursula van der Leyen, notre acheteuse en chef de vaccins par centaines de millions
d'unités, a un mari, Heiko, qui dirige Orgenesis une entreprise de biotechnologie
spécialisée dans les thérapies géniques.
Comme ça, c'est plus clair. pic.twitter.com/SvlQoQg6Vb

— François Ducrocq (@FrancoiDucrocq) July 15, 2021

Ursulin manžel, medicínsky riaditeľ spoločnosti Orgenesis Heiko von der Leyen a viceprezident
spoločnosti Orgenesis Vincent Wandamme predtým 11 rokov pracovali pre britskú farmaceutickú
spoločnosť GlaxoSmithKline (GSK). Pred príchodom do spoločnosti GSK pôsobil Vandamme osem
rokov ako riaditeľ kvality v spoločnosti… Pfizer, informuje Active News. Mnoho ďalších
zamestnancov spoločnosti Orgenesis predtým tiež pracovalo pre spoločnosť Pfizer .

V auguste 2019 spoločnosti GlaxoSmithKline a Pfizer oznámili uzavretie dohody o zlúčení niekoľkých
ich spoločností do spoločného podniku GSK Consumer Healthcare a o sedem mesiacov neskôr bol
svet informovaný o „pandémii“.

Spoločnosť Orgenesis, kde pracuje manžel šéfky Európskej komisie, ako aj spoločnosť
GlaxoSmithKline, sa aktívne podieľala na vývoji vakcíny spoločnosti Pfizer a v súčasnosti vyvíja
program BioChield, pričom zverejnila svoj zámer zaočkovať celé ľudstvo supervakcínou, ktorá sa
zatiaľ testuje na myšiach.

 

JUDr. Weis: Ak nebude mať Slovensko v blízkej dobe 75 percent zaočkovaných, peniaze z
fondu obnovy nebudú! O zdravie tu nešlo, nejde a nepôjde … Ide o prachy!

„Ste pre nich chodiace bankovky, nič iné. Každý jeden má pre nich nominálnu hodnotu, nič
viac. Kto neprodukuje, je záťaž pre rozpočet. A keďže tí predtým tu už nechali len
odrobinky, treba rozobrať fond obnovy. Viac ako 6 miliárd. Tu nejde o verejné zdravie, ale o
rozdelenie budúcich peňazí medzi vazalov a mecenášov politikov. A Európskej únii ide o
také zadĺženie štátov, z ktorého nebude cesta von. Hotové koleso šťastia,“ píše v tejto
súvislosti vo svojom článku advokát JUDr. Peter Weis. Poukazuje pri tom na dokument, z ktorého
vyplýva, že ak nebude mať Slovensko v blízkej dobe 75 percent zaočkovaných, peniaze z európskeho
fondu obnovy nebudú.

„Dostatočný dôvod, aby sme najbližšie obdobie 4 mesiacov videli politikov besnieť. Núdzový
stav, trestanie očkovaných (áno tých, čo už boli aspoň trikrát oklamaní prísľubom slobody),
divide et impera v priamom prenose za asistencie médií (tie budú besnieť najviac, lebo
hrozí, že nebude príjem zo štátom zadanej reklamy). Sľúbené papieriky už majú svoje
určené kanály. A otrokár z EÚ tlačí na pílu a už to ani neskrýva. Politici neplnia zadané
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úlohy. Aha, pozrite sami (link TU),“ dodáva JUDr. Weis.

JUDr. Marica Pirošíková: Občanom sú vládnymi korona-opatreniami porušované základné
ľudské práva a slobody

Núdzové opatrenia súvisiace so šírením ochorenia Covid-19 na jednej strane majú ambíciu chrániť
obyvateľstvo pred nákazlivou chorobou. Na strane druhej, prinášajú významné obmedzenia pre isté
skupiny obyvateľov a zvýhodňujú očkovaných. Zárukou proti rizikám zneužitia právomoci výkonnej
moci počas núdzových situácií je súdne preskúmanie núdzových opatrení.

Rozhovor s právničkou a bývalou zástupkyňou Slovenskej republiky pred Európskym súdom
pre ľudské práva Maricou Pirošíkovou o opatreniach aj o možnosti, čo robiť, ak sa nimi
cítime diskriminovaní:
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